
      Protokół z XXIII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 31 sierpnia 2016 r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.422.2016.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.426.2016.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.454.2016.MM 

4.4 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 

4.5 przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

4.6 wydzielenia działek drogi ulicy Figlewicza 

4.7 montażu progu zwalniającego na ul. Grębałowskiej 

4.8 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działek przy ulic Bolesława Krzywoustego 

oraz Bolesława Wstydliwego 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 16 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXIII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

 

 

 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.422.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.422.2016.MM 
 

Przewodniczący na prośbę Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa rozdał zebranym ankiety dot. 

dzielnic z prośbą o ich wypełnienie. 
 

ad.4.2. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.426.2016.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.426.2016.BS 

 

ad.4.3. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.454.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.454.2016.MM 

 

ad.4.4. korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki   

Przewodniczący w imieniu Zarządu zgłosił pisemną autopoprawkę do projektu uchwały   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach Dzielnicy 

XVII w roku 2017 
 

ad.4.5. przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przesunięcia środków 

finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

 

ad.4.6. wydzielenia działek drogi ulicy Figlewicza 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wydzielenia działek drogi ulicy 

Figlewicza 

 

ad.4.7. montażu progu zwalniającego na ul. Grębałowskiej 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

Głos zabrali: p. J. Wójcik, p. J. Kawa, p. St. Madej, p. A. Dziedzic, p. G. Rojewski,  

p. S. Adamczyk, p. St. Stroński,  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. 

Grębałowskiej w głosowaniu: za - 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

ad.4.8. ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działek przy ulic Bolesława Krzywoustego 

oraz Bolesława Wstydliwego 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Pan J. Kawa zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 



bezprzetargowym działek przy ulic Bolesława Krzywoustego oraz Bolesława Wstydliwego. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 informacją z Komisariatu VII Policji w sprawie prowadzonych działań mających na celu 

wyeliminowanie spożywania alkoholu w os. Na Wzgórzach, 

 informacją z Centrum Młodzieży im. Dr. Henryka Jordana o spotkaniu w sprawie obchodów 

25-lecia dzielnic Krakowa 

 Fundacja Tesco Dzieciom – zaproszenie do wzięcia udziału w Biegu Charytatywnym 

Fundacji Tesco Dzieciom 

 Zaproszeniem na Festyn z okazji „Dni Wadowa” na dzień 04.09.2016r 

 Zaproszeniem na 48 koncert „Nowa Huta. Dlaczego Nie?! na dzień 10.09.2016r. 

 Zaproszeniem na Koncert „Pożegnanie lata” w dniu 17.09.2016r 

 

P. Łukasz Sęk zapoznał zebranych z informacjami statystycznymi dotyczącymi głosowań nad 

budżetem obywatelskim Dzielnicy XVII 

Przewodniczący poinformował o swojej interwencji w sprawie pomieszczenia dla Stowarzyszenia 

Towarzystwa Łuczanowic, budowie hali sportowej przy ZSOI Nr 6 oraz budowie budynku kultury w 

Kantorowicach.  

Pan A. Dziedzic przypomniał o spotkaniu Zespołu Koordynacyjnego „Bezpieczny Kraków” w dniu 

14 września 2016r. 

 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu wrześniu 2015: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 12 i 26.09.2016r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 07 i 21.09.2016r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 05 i 19.09.2016r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 22.09.2016r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

21.09.2016r. 

22.09.2016r. 

12.09.2016r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

29 września 2016r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1915 zamknął posiedzenie XXIII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


